
k 
P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

Provinciale Staten van Flevoland 
D.t.v. de griffier, mevrouw R.C.M. Stadhouders 
INTERN 

Postbus 55 

8200 AB Lelystad 

Telefoon 

(0320)-265265 

Fax 

(0320)-265260 

E-mail 

provincie@Flevoland.nl 

Website 

www.flevoland.nl 

f NOV. 2011 
Bijlagen 
1 

Uw kenmerk 

Onderwerp 

beantwoording statenvragen VVD IFA 

Ons kenmerk 
1240817 

Geachte mevrouw Stadhouders, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke statenvragen over de voortgang van het 
Investeringsprogramma Flevoland Almere die de heer J. Kramer op 30 oktober j l . namens de 
statenfractie van de VVD heeft ingediend. Het college heeft de antwoorden op 15 november 2011 
vastgesteld. Wij verzoeken u de leden van Provinciale Staten hiervan in kennis te stellen. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de seqmtaris, de voorzitter. 

Qi'o iv i .ü. uvermars / L . Verbeek 

Inlichtingen bij 

mr. E.M. Strating 
Doorkiesnummer 

0320-265279 
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Statenvragen van het statenlid J. Kramer (VVD) over de voortgang van het 
Investeringsprogramma Flevoland Almere (IFA), ingediend op 30 oktober 2011, en de 
antwoorden hierop van het college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 15 november 
2011 (1240834) 

Inleiding (tekst WD) 
In de evaluatie van de eerste tranche van het IFA programma heeft Provinciale Staten aangeven voor 
de tweede tranche beter geïnformeerd te willen worden van de voortgang van het programma. 
Provinciale Staten heeft dit bekrachtigd door de besluitvorming voor selectie van de projecten in het 
programma, in tegenstelling tot voor de eerste tranche, niet te mandateren. 
De gezamenlijke W D Staten- en gemeenteraadsfracties achten het van belang dat zowel de 
gemeenteraad van Aimere als Provinciale Staten op de hoogte worden gehouden van de voortgang 
van het IFA programma. 
Momenteel zijn er voor de tweede tranche van het IFA programma nog geen projecten geselecteerd. 
In een Opinieronde is door GS gemeld dat er wel sprake is van een zogenaamde " long list". De "long 
list" is momenteel niet inzichtelijk voor de leden van de Provinciale Staten. 
Mogelijk is er op basis van de "long list" al een " short list" in voorbereiding die wel aan de 
Provinciale Straten wordt voorgelegd. 

Bovengenoemde situatie heeft de W D doen besluiten tot de volgende vragen: 

1/Welke potentiële IFA projecten zijn ingediend? 
21 Zijn alle ingediende projecten op de long list geplaatst? Welke projecten zijn wel en welke 
ingediende projecten zijn niet op de "long list" geplaatst? 
3/ Welke procedure kunnen organisaties volgen om hun projecten aan te melden en hoe wordt deze 
procedure gecommuniceerd? 
4/ Welke criteria worden gebruikt en welke procedure wordt gevolgd om projecten op de " short list" te 
plaatsen? 
5/ Hoe wordt Provinciale Staten, respectievelijk de gemeenteraad van Almere, bij dit selectieproces 
betrokken? 
6/ Wanneer verwacht u over een definitieve selectie van projecten te kunnen beschikken en een 
Statenvoorstel voor de tweede tranche te presenteren? 
7/ Op de tweede tranche wordt mogelijk € 2 miljoen bezuinigd. Welke gevolgen heeft dit voor de nu 
ingediende projecten? 
Beantwoording: 
Algemeen: 
Provinciale Staten hebben op 27 januari 2011 het programma IFA2 met algemene stemmen 
vastgesteld. Daarmee hebben PS de kaders aangegeven waarbinnen het college moet handelen als 
het gaat om de uitvoering van IFA2. Daarbij is aangegeven dat bij projecten die buiten dit kader vallen 
(i.e. de programmalijnen en de maatregelen) Provinciale Staten daar expliciet een besluit over nemen, 
inhoudende al dan niet toestemming aan het college betreffende projecten daadwerkelijk m.b.v. IFA te 
laten uitvoeren. 
Voor de projecten die wel binnen het kader vallen geldt de regel dat het college de Staten op de 
hoogte stellen van de besluiten daarover. {In het betreffende Statenbesluit staat, onder het kopje 
argumenten, nr 3.4: Alle beschikte projecten worden ter kennisname aangeboden aan de commissie 
Bestuur Onder het kopje 6 Evaluatie wordt dit nog eens herhaald). Deze gang van zaken valt 
overigens ook binnen het mandaat dat het college heeft op basis van de jaarlijks door PS vast te 
stellen programmabegroting. 

Ad 1 en 2. 
Er is op dit moment geen sprake van een longlist of shortlist, alleen van een aantal projectideeën in 
ontwikkeling die, nadat gebleken is dat ze kansrijk zijn en dat er voldoende bestuurlijk draagvlak voor 
is, worden voorgedragen voor de aanvraagfase. 

Het proces van ideevorming, afgezien van twee in ontwikkeling zijnde projectaanvragen, nog in volle 
gang. Er wordt gewerkt aan businesscases projectideeën die passen binnen de letter en geest van het 



programma IFA2. Dit is conform het Statenbesluit: de projectbesluiten moeten gebaseerd zijn op 
goede businesscases, waardoor de kans van slagen sterk wordt vergroot. 

Ad 3 en 4 
De procedure die met Almere bestuurlijk en ambtelijk is afgesproken ziet er als volgt uit: 
Ambtelijk en bestuurlijk wordt, samen met maatschappelijke partners, gewerkt aan projectideeën die 
in principe passen binnen het IFA2 kader. Daarbij is het door de staten vastgestelde programma IFA2 
het kader waaraan getoetst wordt. Ideeën die voldoende zijn uitgewerkt om te kunnen beoordelen of 
ze in principe passen binnen het programma, en waan/an mag worden verwacht dat ze financieel 
(businesscase) en maatschappelijk haalbaar zijn, worden op voordracht van twee bestuurders (de 
gemeentelijke en provinciale inhoudelijke portefeuillehouders) geagendeerd voor coliegebreed 
bestuurlijk overleg, dat beoordeelt welke projectideeën doorgaan naar de aanvraagfase. Dan pas 
wordt geïnvesteerd in een goed doorwrochte projectaanvraag, inclusief het onderkennen van 
mogelijke risico's. Deze aanvraag wordt getoetst aan het Toetsingskader IFA2, waarmee, naast de 
inhoudelijke IFA doelen en kaders, ook een formele toetsing plaatsvindt op rechtmatigheid, financiële 
haalbaarheid etc, analoog aan de provinciale subsidieverordening. De aanvraag wordt met het 
resultaat van de toetsing voorgelegd aan beide colleges ter besluitvorming over een af te geven 
subsidiebeschikking en te sluiten uitvoeringsovereenkomst. 

Projectideeën 'van buiten' kunnen zowel via een ambtelijke als bestuurlijke route worden 
aangedragen. De ambtelijke organisaties kunnen dan samen met initiatiefnemers bepalen of een idee 
kansrijk is resp. hoe een idee kansrijk tot een aanvraag kan worden ontwikkeld. De ambtelijke 
organisatie zal daarbij ex ante aangeven of en hoe ideeën binnen de kaders passen van provincie en 
gemeente en adviseren wel of niet te investeren in een aanvraag. 
Op de websites van gemeente en provincie is het programma IFA2 gepubliceerd. Daarnaast wordt 
actief gezocht naar vitale coalitiepartners die kunnen helpen de provinciale doelen te realiseren met 
behulp van projecten. Afhankelijk van de resultaten daarvan zal het college overwegen de 
communicatie over het programma te intensiveren om te komen tot goede projectideeën. 

Ad 5. GS zal Provinciale Staten informeren over IFA beschikkingen. 

Ad 6. Projectaanvragen zullen zoveel mogelijk geclusterd worden voorgelegd aan de Staten, maar er 
komt niet een lijst met projecten voor de gehele IFA2 periode. Ons College (en dat van Almere) wil 
graag de mogelijkheid hebben in te spelen op nieuwe projectkansen die zich gedurende de looptijd 
pas voordoen ('ruimte houden voor de grote klappers'). 

Ad 7, 
Om de kosten van de totale investeringsagenda te kunnen dekken zal de bijdrage aan IFA in de 
resterende periode moeten worden omgebogen met 11 min. Overigens vallen in deze agenda ook de 
niet IFA projecten die ten goede komen aan de ontwikkeling van Almere 2.0, zoals de door het rijk 
gevraagde bijdrage aan de realisatie van de eerste fase van (V)SBA (zie programmabegroting 2012 p 
45). De ombuiging zal naar verwachting voor 2 min. op IFA2 rusten en voor het resterende deel in IFA 
3, zulks ter besluitvorming bij de programmabegroting van 2013. Deze ombuiging heeft nog geen 
directe effecten op de projectontwikkeling IFA2, met dien verstande dat nog kritischer gekeken moet 
worden naar maatschappelijke effectiviteit van IFA projectvoorstellen. 


